

# Referat - Møde 1 - 2021

16. marts 2021

19:25

Deltager: Stig, Kenneth, Jakob, Tom, Niels, Brian, Christian.

## Agenda

- Depot  
Jakob har forlænget den nuværende depot aftale da det nye depot ikke blev klar – Stig har et andet depot på hånden. Stig tjekker det sammen med Jakob.
- Klub rally, torsdags rally  
Vi forventer at, kunne gennemføre torsdagsrally fra august.  
Klubrally teamet vil sende en ansøgning til et lille klubrally i Silkeborg start april.  
Bestyrelsen forventer at, kunne gennemføre SmedeRally til november med start i Kjellerup området.
- Rally – Stoholm  
Køres d. 15 maj med Stoholm.  
Christian og Kenneth hjælpe med planlægning.  
Jørgen laver sikkerheden og Jakob hjælper med materialer.
- DM1 – Carsten Møller har sagt ja til at, være prøvechef.
- Generalforsamling

Generalforsamlingen kan indtil videre ikke holdes, og bestyrelsen vil indkalde på ny, så snart forsamlingsreglerne giver mulighed for afholdelse af generalforsamlingen. Generalforsamlingen skal afholdes hurtigst muligt efter, at det er blevet muligt. Det er vores forventning, at der bliver mulighed for fysisk generalforsamling i løbet af foråret. Det er vores anbefaling, at foreningerne planlægger efter det, men det er selvfølgelig kun en anbefaling.

Bestyrelsen har valgt at, sende regnskabet ud til medlemmerne til orientering.